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1. Organisasjon 

Nordre Follo idrettsråd (NFIR) er et organisasjonsledd i Norges Idrettsforbund. Årsberetningen 

gjelder for perioden 1.1.2024 til 31.12.2024.  

1.1 Styret og ansatt 

Styret i NFIR har bestått av:  

Leder Nina K. Vøllestad (Oppegård IL) 
Nestleder Oskar A. Kleven (Follo Sykkelklubb) 

Styremedlem Eivind Åsheim (Langhus IL Håndball) frem til 22.08.24 

Styremedlem Anne Grete Kaasa (Ski IL Håndball) 

Styremedlem Rune Nilsen (Kolbotn IL) 

Styremedlem Gabrielle Drageseth (Gjersjøen Golfklubb) 

Styremedlem Harald Haugan (Ski Golfklubb) frem til 06.11.24 
 
Daglig leder 

 
Lisbeth Brosvik Coste  

 

1.2 Valgkomite 

Valgkomiteen har bestått av: 

Leder Anne-Lise Sørli (Kolbotn IL) 
Medlem Aina Slinning (Ski IL Turn) 
Medlem Vegard Sundsaasen (Ski IL Alliansen / Ski IL Fotball) 
Varamedlem Ikke valgt 

 

1.3 Kontrollutvalg 

Kontrollutvalget har bestått av: 

Medlem Vidar Fålun (Oppegård IL) 

Medlem Ragnhild Riis (Kolbotn IL) 

Varamedlem Gard Olsen (Oppegård IL) 
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1.4 Medlemsoversikt 

62 idrettslag er medlem av NFIR.  

 

Danseklubben Move On  

Fjell Miniatyrskytterlag  

Follo Danseklubb  

Follo Discgolf Klubb  

Follo Flyklubb  

Follo Fotballklubb  

Follo Håndballklubb 

Follo Håndballklubb Damer  

Follo Kampsport  

Follo Kunstløpklubb 

Follo Løpeklubb  

Follo Petanca Klubb  

Follo Svett og Stolt Idrettslag  

Follo Sykkelklubb  

Friskis & Svettis Oppegård  

Friskis & Svettis Ski 

Gjersjøen Golfklubb  

Greverud Idrettsforening 

Kolbotn Bokseklubb 

Kolbotn IL Allianse  

Kolbotn IL Fotball Elite 

Kolbotn Klatreklubb Oppturen  

Kolbotn Sykkelklubb 

Kolbotn Taekwon-Do Klubb  

Kolbotn Tennisklubb  

Krokhol Golfklubb  

Kråkstad Idrettslag 

Langhus IL Alliansen  

Langhus IL Fotball 

Langhus IL Håndball 

Nordre Follo Fk  

Nordre Follo Orientering  

Norsk Motorklubb Oslo og Follo 

Oppegård Golfklubb  

Oppegård Idrettslag  

Oppegård Seilforening  

Oppegård Skytterlag  

RA Padleklubb  

Siggerud Idrettslag  

Siggerud Klatreklubb  

Ski Bryteklubb  

Ski Golfklubb  

Ski IL Alliansen  

Ski IL Fotball  

Ski IL Friidrett  

Ski IL Håndball 

Ski IL Innebandy 

Ski IL Ishockey  

Ski IL Tennis  

Ski IL Turn  

Ski Ishockey Elite 

Ski Jeger- og Fiskerforening  

Ski Judo og Ju-Jitsuklubb 

Ski Kampsport Klubb  

Ski Karateklubb  

Ski Klatreklubb  

Ski Padelklubb  

Ski Pistolklubb 

Ski Rideklubb  

Ski Svømmeklubb  

Ski Taekwondo Klubb  

Skimt  

Svartskog Idrettsforening  

 

Endringer i medlemsklubber 
Greverud Idrettsforening – tatt opp pr 05.03.24 

NMK Follo og Oslo Motorsportsklubb – sammenslått pr 08.05.24. Nytt navn NMK Oslo og Follo. 

Kolbotn Idrettslag – omgjort til allianseidrettslag pr september 2024 

Kolbotn Idrettslag fotball Elite – Skilt ut i eget idrettslag i alliansen pr 30.09.24.  

  

Medlemsutviklingen i Nordre Follo frem til 2023 (tall for 2024 er ikke klare) viser fremdeles en 

økning totalt sett. Aldersgruppen 13-19 år er tilbake til nivået før pandemien. Medlemsutviklingen 

viser at også aldersgruppen 20-25 og over 26 har jevn stigning i antall medlemmer som betyr at 

idrettslagene har aktuelle tilbud også for den voksne befolkningen. Det er et stabilt antall klubber 

som tilbyr et stort og variert idrettstilbud i kommunen. 
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Alders- og kjønnsmessig fordeler medlemmene seg slik: 
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2021 610 3868 1888 467 2725 649 4264 2593 874 6303

2022 683 3897 1903 465 2782 747 4670 2577 730 5998

2023 697 4153 2222 505 3068 760 4817 2921 794 6345
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Aktiviteten i idrettslagene fordeler seg fremdeles på totalt 33 forskjellige idrettsgrener med stor 

variasjon i antall utøvere. Figuren nedenfor viser tall pr 31.12.2023 

 

 

 

 

 

 

  

Fotball; 4400

Golf; 3836

Håndball; 2663

Gymnastikk og turn; 1895

Svømming; 1425

Ishockey; 891

Sykkel; 888

Tennis; 623

Basketball; 475

Klatring; 468

Kampsport; 426

Dans; 332

Skyting; 324

Fleridretter; 319

Bandy; 302
Skøyter; 280

Friidrett; 233 Volleyball; 215

Bryting; 196 Ski; 171

Padling; 154

Motorsport; 137

Orientering; 113

Amerikanske idretter; 110

Bordtennis; 104

Boksing; 103
Badminton; 47

Ridning; 40

Triatlon; 30 Luftsport; 24

Kickboksing; 21 Judo; 19

Seiling; 18
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2. Møtevirksomhet og representasjon 

I tillegg til oppgavene som er gitt i det vedtatte arbeidsprogrammet, og oppgaver som er definert 

gjennom lovtekster, har styret og daglig leder deltatt i eller gitt innspill til flere prosjekter, oppgaver 

og høringer som går i regi av Nordre Follo kommune. Dette gjelder for eksempel fordeling av 

treningstider, drifts- og leieavtaler mellom kommune og idrettslag, og avklaringer i forskjellige 

enkeltsaker. I tillegg er det flere hyggelige invitasjoner til ulike arrangement som idrettsrådet gjerne 

deltar på. 

 

 

 

 

Daglig leder har arbeidet med ulike forberedelser, utredninger og samarbeid, og har støttet 

kommunens ulike avdelinger innenfor oppvekst og idrett, i tillegg til kontaktsøkende og støttende 

virksomhet til idrettslagene i kommunen. I tillegg har daglig leder administrert prosjektene i 

idrettsrådet. 

Daglig leder er del av et daglig leder-forum for daglige ledere i idrettsråd i Norge. Gruppen 

diskuterer problemstillinger, deler erfaringer og hjelper hverandre i ulike spørsmål. Videre er daglig 

leder med i NIFs nettverket for ordningene Inkludering i idrettslag, og egen gruppe for de som 

organiserer Aktivitetsguiden.  

I 2024 har daglig leders oppgaver, i tillegg til ordinær drift og styreoppfølging, vært innen:  

- Utvikle og forberede oppgaver for realisering av Nordre Follo idretts- og aktivitetsråd  
- Videreført samarbeid i Kulturforum, hovedsakelig med Nordre Follo Kulturråd 
- Deltatt på samlinger for inkludering i idrettslag og Aktivitetsguiden i regi av NIF og VIK 
- Medarrangør av AlleMed-dagen i oktober 2024 
- Brukerrepresentant i prosjektet for ny flerbrukshall på Finstad 
- Videreført Aktivitetsguiden i Nordre Follo (se under punkt 3.7) 
- Etablert Frivillighetshuset på Kolbotn (se under punkt 3.8) 
- Etablert prosjektet «Internasjonal naturekspedisjon» (se punkt 3.9) 
- Bidratt i en tverrfaglig gruppe i kommunens prosjekt «Bærekraftig organisering av 

opplæringstilbudet for nyankomne elever fra språklige minoriteter» 

 

Åpning av Tennishallen på Kolbotn, april 2024. 

Sissel Gransæther – fagsjef kommunen 

Nina Vøllestad – leder idrettsrådet 

Hege B. Mortensen – utvalgsleder OIK 

Lisbeth Coste – daglig leder idrettsrådet 
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2.1 Styremøter og årsmøte 

Det ble avholdt 11 ordinære styremøter i 2024. I tillegg var det flere møter for å diskutere særskilte 

temaer eller saker. Totalt 111 saker er behandlet hvor det bla. har vært fortløpende oppfølging av 

anleggssituasjonen og anleggsutviklingen i kommunen (se kap. 3), i tillegg har styret hatt flere saker 

som handler om å sikre likebehandling av idrettslag. Det har også vært viktig for styret å gi svar på 

høring om spillemiddelordningen, og det har vært jobbet med sak om kommunale ordninger for 

lånegaranti, forskuttering av spillemidler og moms kompensasjon. Styret har i perioden hatt fokus 

på interne rutiner i forhold til revidert partnerskapsavtale med kommunen, regnskap, drift og 

prosjektoppfølging. 

Ordinært årsmøte ble avholdt 7. mai 2024.  

 

2.2 Møter med idrettslagene 

Idrettsrådet har løpende kontakt og møter med idrettslagene i enkeltsaker. Av mer fellesmøter har 

det vært gjennomført følgende: 

• Lagsmøte 17. januar – med særlig oppmerksomhet på anleggsplan og status i aktuelle saker 

• Lagsmøte 26. august – med fokus på idrettsrådets inkluderingsarbeid og idrettens felles 
bekymring for utviklingen i idrettsanleggene 

  

Idrettsrådet har engasjert seg i, og deltatt i fellesmøter som kommunen har organisert for idretten: 

• Samarbeidsmøte idrett-kommune 9. oktober – etter innmeldt sak om uønskede hendelser i 
Stil Arena / Langhushallen 

• Møte med daglig ledere i idrettslag rundt situasjonen i idrettsanleggene – for å utforme en 
felles henvendelse til kommunen 

 

2.3 Møter og kontakt med administrasjon i Nordre Follo kommune 

Idrettsrådet har hatt flere møter med kommuneadministrasjonen i enkeltsaker, samt at daglig leder 

har hatt faste månedlige møter med idrettsrådgiver i kommunen. Av større saker som har vært 

diskutert er:  

• Revidering av partnerskapsavtale 

• Vinterdrift og fordeling av kamparenaer for fotballen 

• Samarbeidsmøter om fordeling av treningstimer i turnhall og på fotballbaner 

• Oppfølging og avklaringer rundt sak om flyplass konsesjon 
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• Oppfølging av prosess og avtaler mellom svømmeklubbene/NFK om driftssamarbeid i 
Langhus svømmehall 

• Oppfølging av brukerperspektiv for idrett i Finstadhallen 

• Oppfølging og avklaringer rundt kunstgressbaner og undervarme 

• Prioriteringer av spillemiddelsøknader 

 

2.4 Kontakt med politikerne og politisk påvirkning  

Politisk har NFIR hatt jevnlig kontakt med utvalget for oppvekst, idrett og kultur (OIK), og har deltatt 

på alle utvalgsmøtene der idrettens saker ble behandlet.  

I februar inviterte idrettsrådet det nyvalgte OIK utvalget til en rundtur rundt til mange av 

idrettslagene og idrettsanleggene i kommunen. Det ble en lang dag med stopp på 5 plasser rundt 

om i kommunen, omvisning i 3 spesialanlegg og presentasjon fra 30 klubber/IL før dagen ble 

avsluttet med felles mat på Don Pablos Pizza. Alt i alt en fin og lærerik dag for alle. 

Kommunen ved administrasjon og politisk ledelse, og idrettsrådet samarbeidet i arbeidet rundt 

høring for foreslåtte endringer i spillemiddelordningen. 

Andre saker som det har vært dialog rundt: 

- Ishall utvikling 
- Likebehandling av idrettslag og idretter 
- Finansiering av idrettsrådet 
- Økonomi og Handlingsplan, spesielt innen saken om avhending, rivning og gjenbruk av 

kommunale bygg som benyttes av frivilligheten. Arbeidet er gjort til dels i samarbeid med 
kulturrådet. 

- NFFs nasjonale treningsanlegg – muligheter i Ski 
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2.5. Annen møtevirksomhet og representasjon 

 

Daglig leder og ulike styremedlemmer har deltatt på nasjonale og regionale arrangementer i regi av 

Norges idrettsforbund, Viken idrettskrets og andre: 

• Anleggskonferanse - Viken idrettskrets i mars og september 2024 

• Åpning av Kolbotn Tennishall – april 2024 

• «I samme båt» med Viken Idrettskrets, mai 2024 

• Kretsting – Viken Idrettskrets 25. mai 2024 

• Anleggs- og idrettsrådskonferanse – NIF oktober 2024 

• Lederfora for idrettsråd og særidretter i Viken idrettskrets – november 2024 

• Regional idrettsrådssamling – Viken idrettskrets november 2024 

Styreleder Nina K. Vøllestad var medlem i styringsgruppen for NIFs prosjekt Krafttak for mangfold 

og integrering.  

 

 

3. Oppfølging av arbeidsprogrammet for 2023-2024 

Arbeidsprogrammet fra 2023 er videreført i denne perioden, men med noen justeringer. 

Programmet ble presentert og vedtatt på årsmøtet.  

Programmet er delt inn i to, med én del som handler om de vedvarende arbeidsoppgavene som 

idrettsrådet har, hvor det er valgt å legge fokus på tre hovedområder: 

• Anlegg 

• Økonomi 

• Administrasjon.  

Del to handler om å realisere idrettsrådet som et idretts- og aktivitetsråd hvor det er definert tre 

ambisjoner og to prosjekt som ledd i den realiseringen.  

Nedenfor følger en statusrapport for oppgavene i arbeidsprogrammet som ble vedtatt på årsmøtet 

i 2024.  
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3.1 Hovedområde ANLEGG  

I 2024 har det vært fokus rundt svømmeidretten og deres muligheter 

gjennom samarbeid og drift i nye Langhus bad. Hovedarbeidet har vært gjort 

i svømmeklubbene selv, men idrettsrådet har vært en samarbeidspart og 

har deltatt i møter med kommunen. Idrettsrådet setter pris på den 

samarbeidsviljen som er mellom svømmeklubbene, og håper en endelig 

avtale mot kommunen i forhold til drift kan landes i 2025. 

Det har vært mye oppmerksomhet på anleggssituasjonen for fotballen. Det 

er flere klubber enn det er idrettsparker noe som byr på en utfordring når 

det skal fordeles timer og kamparenaer. Idrettsrådet ønsker at det i 

kommunen også skal være mulig å spille toppfotball og har derfor også engasjert seg i saken om 

utviklingen av garderobe/tribuneanlegg på Sofiemyr kunstgress samtidig som vi har opprettholdt 

arbeidet mot en utvikling i Langhus idrettspark, - hvor fotball klubbene er enige om at det er der 

det skal bygges et stadion tilrettelagt for toppfotball. Idrettsrådet ser ingen motsetninger mellom at 

både Sofiemyr og Langhus skal utvikles til å ivareta toppfotball, da det er ulike tidshorisonter for 

prosjektene. 

Saken om et nasjonalt treningsanlegg for NFF plassert i Ski, er en sak som ikke kommer fra idretten 

selv i Nordre Follo. Idrettsrådets bekymring knyttet til NFF sitt anlegg har vært om et slikt stort 

anlegg og stort engasjement i kommunens administrasjon ville stå i veien for utviklingen for annen 

idrett. Etter forsikringer om at så ikke ville være tilfelle, og da idretten i Ski Allianse samlet ønsker et 

slikt treningsanlegg velkommen, er idrettsrådet også positive til en slik utvikling. Det vil også 

fremover være fokus på at også andre idretter ivaretas, også i Ski, og at en anleggsutvikling ivaretar 

egeninitiert og egenorganisert aktivitet. 

Vi opplever et godt og stort engasjement for anleggsutvikling blant politikerne. Det er svært 

positivt. Samtidig ville vi gjerne vært involvert i enda flere av de verbalforslagene som fremmes. Vi 

tror det kunne gitt enda bedre løsninger.  Men idrettsrådet er glad for alle initiativ som er til beste 

for idretten og har forsøkt å manøvrere mellom realistiske og urealistiske forslag med vår 

tilstedeværelse og innspill. 

Idrettsrådet har fortsatt arbeidet med oppfølging av byggeprosessen for Finstadhallen for å ivareta 

de behovene idretten har for å kunne bruke anlegget på kvelder og i helger. Det har oppstått en 

forsinkelse i prosjektet, men pt er det en forventing om å kunne ta anlegget i bruk fra nyåret 2026. 

Hallen får en aktivitetshall i 2. etasje tilrettelagt for bryting, men også tiltenkt for bruk til flere andre 

aktiviteter (mosjonsaktivitet, småbarnsaktivitet, evt. annen kampsport). Selve hallflaten skal være 

klisterfri og tilrettelegges for gymnastikk og turn (bredd og mosjonsaktivitet), Håndball 

(barne/ungdomshåndball) innebandy og basketball. Det er også tilrettelagt for volleyball og 

badminton, om disse idrettene dukker opp i organisert form. 

Av andre større saker som idrettsrådet har tatt en støttende rolle i, er saken om fornyet konsesjon 

for fortsatt drift av flyplassen i Ski. Det så lenge litt mørkt ut for en løsning, som i realiteten ville 

bety en nedleggelse av Follo Flyklubb, en klubb som tilbyr en viktig annerledes aktivitet -sett mot 

den mer tradisjonelle idretten. Det er lagt ned en formidabel jobb fra flyklubben, og siste nytt er at 

saken ser ut til å løse seg. 

Et annet positivt resultat, er at vi endelig fikk avsluttet saken om kommunens uttalelser tidligere 

om at golf tradisjonelt var å anse som en kommersiell, og ikke frivillig, organisasjon. Vi har nå fått 
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endelig avklart at kommunen anerkjenner golfklubbene som idrettslag. Vi forventer at dette 

hensyntas i justeringer av leiekostnader.   

Idrettsrådet har også involvert seg i mindre saker som er av verdi for det aktuelle idrettslaget mer 

enn for idretten generelt. Det handler om drift og renhold i Sofiemyrhallen, support til Kolbotn 

Tennis slik at de fikk midler til å få etablert en rullestolrampe, oppfølging av RA Padelklubb i forhold 

til deres anlegg ved Kolbotnvannet og kommunedirektørens forslag i sak om avhending av ulike 

bygg. 

 

3.2 Hovedområde ØKONOMI 

Idrettsrådet holder øynene åpne for der det annonseres muligheter for å 

kunne søke midler – og videreformidler til aktuelle klubber eller idrettslag. 

Idrettsrådet jobber for rettferdige ordninger i forhold til klubbers utgifter til 

leie av idrettsanlegg, og fordeling av mulig inntjeningsmuligheter i form av 

kioskdrift og salg av reklame. En sak om dette er i arbeid og det forventes å 

kunne lande et reglement og prinsipper i løpet av 2025. 

Idrettsrådet har jobbet hard også for å finne varig finansiering av idrettsrådet 

og en daglig leder i 100% stilling. Det har parallelt vært jobbet med å få idrettskrets og NIF til videre 

arbeid for finansiering av idrettsrådene, samtidig som det også har vært lagt ned en innsats mot 

kommunen.  

Idrettsrådet sendte inn to søknader til kommunen, én om å gjøre om prosjektstøtte til en varig 

finansiering, og én om økt støtte. Kommunestyret gjorde vedtak i sak 119/24 om et varig tilskudd 

på kr 300.000, med evaluering av rådets funksjon, oppgaver, samarbeid med idrettslagene og 

kommune, ressurser og finansiering for fremtidig bærekraft. 

 

3.3 Hovedområde ADMINISTRASJON 

Idrettsrådets administrative ressurs i 100% stilling har medført større 

tilgjengelighet for både idrettslag, kommunens administrasjoner og 

kommunens politikere. Det oppleves positiv respons fra kommunens på at 

idrettsrådet er tilgjengelig også på dagtid til både møter, avklaringer og 

samarbeid. 

Gjennom daglig leder har idrettsrådet hatt ressurs til å etablere ulike 

prosjekter som er samfunnsnyttig og som samtidig bidrar i finansiering av 

idrettsrådet. I tillegg har idrettsrådet, gjennom daglig leder blitt inkludert i 

flere av kommunens prosjekter i forhold til inkludering og integrering.  

 

Den økte økonomiflyten prosjektene (se 3.7 og 3.8) har medført, førte til at styret i august besluttet 

å etablere samarbeid med Soot Regnskap i forhold til føring av regnskap og lønn. Resten av 2024 

har vært dedikert til å etablere gode rutiner og overføre budsjett og regnskap inn i valgte systemer. 

Idrettsrådet har åpenhet rundt de sakene som behandles. Alle referat fra styremøter ligger 

tilgjengelig på idrettsrådets hjemmeside: Styremøtereferat 

https://www.idrettsråd.no/viken/nordrefollo/styremoter/
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3.4 Ambisjon om én felles informasjon om idretts- og aktivitetstilbud 

 

Det har ikke vært fremgang i dette arbeidet i 2024. Foreløpig er UngFritid 

det mest egnede stedet som også kommunen oppfordrer idretten og alle 

andre fritidstilbydere om å bruke. 

 

 

 

3.5 Ambisjon om at idrettsrådet sprer gode tiltak og erfaringer til glede for 

andre initiativtagere 

 

Idrettsrådet vil gjerne være katalysator for de gode tiltakene og spre 

informasjon og ideer slik at ikke alle trenger å finne på egne gode ideer, men 

heller kan adoptere det som allerede har vist seg å fungere. Idrettsrådet har 

hatt to fellesmøter med idrettslagene hvor også gode eksempler og ideer 

presenteres. F.eks har Oppegård IL presentert sitt Aktive lokalsamfunn 

prosjekt. Det har også blitt felles diskusjoner rundt håndtering av 

utfordrende situasjoner og hvordan melde hærverk mv. 

Idrettsrådets nettverk, også utenfor egen kommune, bidrar til at vi får med oss mange gode tiltak 

som vi videreformidler i egnede fora. 

 

3.6 Ambisjon om at det i kommunen er gode og trygge transportalternativer til 

de ulike idretts- og aktivitetstilbudene 

 

I dette arbeidet har det dessverre ikke vært noe fremgang i 2024. 
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3.7 Prosjekt Aktivitetsguide 

Aktivitetsguide i Nordre Follo ble igangsatt etter forprosjekt i 

2023.   

7 guider var ferdig kurset og klare til oppdrag fra januar 2024. 

I løpet av året ble det rekruttert 2 nye guider, og 2 sluttet. 

Guidene snakker til sammen 9 ulike språk.  

I løpet av 2024 har Aktivitetsguiden mottatt 85 oppdrag. Hovedrekrutteringen av oppdrag har vært 

gjennom helsesykepleiere på skolene. Men, guidene rekrutterer også egne oppdrag når miljøet de 

er i oppdager at det tilbys gratis hjelp.  

For markedsføring har guidene stått på stands i ulike arrangement og også i lokalene til 

kvalifiseringssenteret/flyktningetjenesten. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rapportering på oppdragene: 

 

Oppslag ØB april 2024 



 

Side 14 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Guidene har møter ca én gang i måneden for kurs, opplæring og erfaringsutveksling. Møtene har 

også vært avholdt ute i ulike klubber for å få informasjon om de ulike idrettene. 

Prosjektet videreføres i 2025. 
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3.8 Prosjekt Frivillighetshus 

Gjennom hele 1. halvdel av 2024 ble det jobbet iherdig med å 

finne mulige lokaler hvor idrettsrådet kunne ha kontor og 

møteplass. Ulike avdelinger i kommunen ble kontaktet, andre 

utleiefirma og Vinkel eiendom ble kontaktet flere ganger – 

dessverre uten resultat.  

Etter et folkemøte på Kolben ble idrettsrådet kontaktet med 

spørsmål om å være med videre i arbeidet med å se på mulighetene for å ivareta sosial bærekraft i 

fremtidig etablering av Perronggården på Kolbotn. Arbeidet vi skal bidra i er en prosess for å 

utforske mulighetsrommet og behovene frivilligheten har. Som motytelse for at idrettsrådet er med 

som ressurs i dette arbeidet, ble det tilbudt et lokale i eksisterende Sentrumsbygget. Lokalene 

benyttes vederlagsfritt mot at øvrig frivillighet også får bruke lokalene gratis, og at vi selv står for 

drift, vedlikehold og strømkostnader.  

Det ble søkt, og mottatt 50.000 kroner fra Sparebankstiftelsen DNB til møbler og inventar – og etter 

en periode med innkjøp og organisering kunne idrettsrådet flytte inn i lokalene i oktober 2024.  

Daglig leder har fast kontor i lokalene og de brukes fast til styrets møter internt og med eksterne. 

 

 

 

 

Lokalene defineres som Frivillighetshuset og disponeres av ulike frivillige organisasjoner innen 

kultur i tillegg til oss selv.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Oppslag ØB oktober 2024 
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4. Øvrige oppgaver 

4.1 LAM – lokale aktivitetsmidler 

Fordelingen av lokale aktivitetsmidler (LAM) fra Kulturdepartementet resulterte i at vi i 2024 kunne 

fordele 6.358.950 i Nordre Follo. Dette var en økning på mer enn 536.000 kroner sett mot året før. 

Midlene ble fordelt i henhold til vedtak på årsmøte i mai.  

I forhold til den søkbare andelen kom det inn totalt 20 søknader fra 14 søkere. Det ble tildelt totalt 

302.000 kr til disse tiltakene. I tillegg ble 310.000 tildelt idrettsrådet til drift iht. en besluttet 

prøveordning godkjent av Kultur og likestillingsdepartementet (KUD) om mulighet til å bruke opptil 

5% av midlene. Da det er et krav om at kommunen må støtte med tilsvarende sum som benyttes til 

idrettsrådet, kunne ikke full ramme av de 5% tildeles til idrettsrådet.  

Den resterende summen (6.048.893 kr) ble fordelt mellom alle idrettslag i henhold til antallet 

aktivtetsregistrerte barn og unge (6-19 år).  

 

4.2 Ekstramidler fra KUD 

Det ble gjennom kultur og likestilingsdepartementet (KUD) bevilget to runder med ekstraordinært 

tilskudd for 2024 til arbeidet med å inkludere alle barn og ungdom 6-19 år.  

Midlene skulle ha som formål å gi alle barn og unge like muligheter til å delta i idrett uavhengig av 

hvor de bor og hva foreldrene tjener. Midlene skulle understøtte klubbenes arbeid med å inkludere 

barn og ungdom som faller utenfor på grunn av sosial ulikhet og sosioøkonomiske årsaker. Og de 

skulle understøtte klubbenes arbeid med å holde foreldrebetalingene nede. 

Våren 2024 fikk Nordre Follo idrettsråd kr. 520.517 til fordeling. Styret besluttet å fordele basert på 

søknader. Mulighet til å søke ble utlyst i epost 20/2-24 til alle klubber og idrettslag tilsluttet NFIR. 

Det ble mottatt 13 søknader om støtte. To søknader var fra samme klubb og ble slått sammen til 

én. 11 søknader ble tildelt midler basert på deres aktivitetstall, 1 søknad fikk avslag grunnet ingen 

registrerte aktive i riktige aldersgruppe. 

Høsten 2024 ble det på nytt overført ekstramidler til utdeling. Denne gangen fikk Nordre Follo kr 

754.083 til utdeling. Styret besluttet å dele ut basert på registrerte aktivitetstall, men med justert 

minstesum til kr. 5.000,- Tildelingen ble gjennomført i september 2024. 

 

5. Økonomi 

Regnskapet for 2024 gjøres opp med et overskudd på kr 370.333. Det var budsjettert med et 

overskudd på kr 65.900,-. Det store ekstra overskuddet skyldes i stor grad at inntektene er ca 50 % 

høyere enn budsjettert. Økningen er i hovedsak knyttet til høyere prosjektinntekter. Det er også 

noe høyere inntekt fra LAM og momskompensasjon. Utgiftene steg vesentlig mindre enn 
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inntektene, blant annet som følge av at prosjektmidler som er inntektsført i 2024, vil bli benyttet i 

2025.  De økte prosjektmidlene har i noe større grad enn forventet, blitt benyttet til lønnskostnader 

for daglig leder. 

 

2024 var siste året idrettsrådet mottok støtte fra Viken IK til idretts- og aktivitetsråd. Vi har så langt 

ikke lyktes i å få en økning i kommunens bidrag til å kompensere dette for å sikre lønn til daglig 

leder i full stilling.   

Egenkapitalen pr 31/12-2024 er kr 1.087.227,-.  

 

 

 

Nordre Follo, 5. mai 2025 

 

 

Nina K. Vøllestad 
Styreleder 

 
 

Oskar A. Kleven 
Nestleder 

 

Anne Grete Kaasa 
Styremedlem 

 

Gabrielle Drageseth 
Styremedlem 

 

 
 
 

Rune Nilsen 
Styremedlem 

 
 Lisbeth B. Coste 

daglig leder 
 

 

 


